
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č. j.: AS-05/2019 

 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 23. 4. 2019 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Heller, Hráský Daďová, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Novotná, Pavelka, Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Harasimová, Hruša, Jarošík, Půlpán, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Musálek (a), Malá (a) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Chrudimský, Hojka, Gryc 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání 

Předseda AS UK FTVS Kaplan přednesl program mimořádného zasedání AS UK FTVS. 

Hlasování o programu mimořádného zasedání: (19-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 04/04/2019: AS UK FTVS schválil program mimořádného zasedání AS UK FTVS. 

 

2. Projednání a schválení návrhu zápisu z řádného zasedání dne 19. 3. 2019 

Předseda AS UK FTVS Kaplan přiblížil návrh zápisu z řádného zasedání dne 19. 3. 2019.  

Hlasování o návrhu zápisu: (9-0-10) 

Usnesení 05/04/2019: AS UK FTVS schválil návrh zápisu ze zasedání dne 19. 3. 2019. 

 

3. Opatření děkanky Harmonogram akademického roku 2019/2020 

Senátorka Novotná přiblížila předložený dokument. Proděkan Hojka informoval o 

jednotlivých změnách v harmonogramu. Uvedl, že příští rok je poslední, kdy bude zkrácený 

letní semestr pro končící ročníky. Senátorka Daďová upozornila na chybu v letopočtu u 

ukončení letního semestru a na kolizi u termínu kontroly studijních povinností a termínu 

státní závěrečné zkoušky. Senátor Půlpán se dotázal na termíny státnic. 

Hlasování o Opatření děkanky Harmonogramu akademického roku 2019/2020: (17-0-1) 



Usnesení 06/04/2019: AS UK FTVS schválil Opatření děkanky Harmonogram akademického 

roku 2019/2020. 

 

4. Dílčí změna Statutu UK Poplatky spojené se studiem 

Senátorka Novotná uvedla, že v předloženém dokumentu jsou pouze dílčí změny, materiál byl 

rozeslán a nepřišly k němu žádné připomínky. 

Hlasování o Dílčí změně Statutu UK Poplatky spojené se studiem: (18-0-0) 

Usnesení 07/04/2019: AS UK FTVS schválil Dílčí změnu Statutu UK Poplatky spojené se 

studiem. 

 

5. Časový harmonogram zasedání AS UK FTVS 

Předseda Kaplan informoval, že zasedání AS UK FTVS budou i nadále 14 dní po kolegiu 

děkanky, květnové zasedání AS UK FTVS se tedy uskuteční 21. 5. 2019, červnové dne 

18. 6. 2019 a to vždy od 13 hod v místnosti H119. Zasedání předsednictva proběhnou 7. 5. 

2019 a 4. 6. 2019, vždy od 13 hod v místnosti E205. 

Hlasování o termínech zasedání AS UK FTVS: (18-0-0) 

Usnesení 08/04/2019: AS UK FTVS schválil termíny zasedání 21. 5. 2019 a 18. 6. 2019 od 

13 hod v místnosti H119. 

 

6. Ustanovení maximální délky zasedání 

Předseda Kaplan upozornil na čl. 4 odst. 5 Jednacího řádu AS UK FTVS a na jejím základě  

      navrhl stanovit maximální dobu každého z naplánovaných jednání na 3 hodiny. 

Hlasování o maximální délce zasedání: (18-0-0) 

Usnesení 09/04/2019: AS UK FTVS schválil návrh na maximální dobu každého  

      z naplánovaných jednání na 3 hodiny.  

 

7. Různé 

Senátorka Novotná se zeptala, zda je někde stanovena délka časového předstihu pro 

předkládání materiálů na zasedání AS UK FTVS. Předseda Kaplan uvedl, že v Jednacím řádu 

AS UK FTVS je ustanovena lhůta 10 dnů.  

Místopředseda Jarošík se dotázal na parkování před fakultou. Spectabilis paní děkanka 

požádala, zde by se vyjádřil senátor Skrbek. Ten uvedl, že pozemek patří univerzitě, ale 



položený asfalt je dle vyjádření Magistrátu HMP majetkem TSK hl. m. Prahy, a.s. Doložit to 

neumí, tvrdí, že doklady byly zničeny při povodni v roce 2002. Nyní fakulta podniká všechny 

právní kroky k tomu, aby mohla univerzitní majetek využívat. Fakulta nesouhlasí se zařazením 

vozovky jako místní komunikace 3. stupně. Proběhla diskuse ohledně parkování před fakultou.  

Spectabilis paní děkanka informovala, že 10. 5. 2019 po schůzi vedoucích kateder a 

center, tj. přibližně v 10 hod, bude slavnostní otevření bloku F. Proděkan Chrudimský dodal, 

že na otevření bude ve spolupráci s Katedrou technických a úpolových sportů ukázka 

bojových sportů. Senátor Skrbek požádal přítomné o vnitřní typ obuvi, vysvětlil, že povrch 

bude pro společenské využití se systémovou ochranou, ale na otevření ještě tato ochrana 

nestihne být nainstalována.  

Předseda Kaplan vyzval zástupce studentské části AS UK FTVS, aby v případě ukončení 

studia tuto skutečnost nahlásili a dodrželi tak Volební řád AS UK FTVS. Dále připomněl, že 

při plánované neúčasti je třeba tuto skutečnost dopředu nahlásit tajemnici AS UK FTVS. 

Podle Jednacího řádu AS UK FTVS vyzval přítomné senátory, aby se přihlásili k činnosti 

v jednotlivých pracovních komisích AS UK FTVS. Následně se do ekonomické komise 

přihlásili senátoři Pavelka, Šťastný, Jarošík a Půlpán. Do studijní komise se přihlásila Daďová, 

Heller, Novotná, Harasimová a Půlpán. V legislativní komisi chce působit Kaplan, Hráský a 

Skrbek. Předseda Kaplan se vyjádřil za nepřítomného senátora Zahálku, který má zájem o 

účast v ekonomické a legislativní komisi. Do komise pro výstavbu a vnitřní rozvoj se přihlásil 

Jebavý, Prokešová a Hruša.  

Tajemnice AS UK FTVS Coufalová požádala senátory o včasné docházení na jednotlivá 

zasedání. 

 

 

Zapsala: Coufalová  

  Za AS UK FTVS 

  předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

 Mgr. Jan Chrudimský, Ph.D. 


